



THE ENTREPRENEURIAL SCHOOL®



www.mci.edu/services

SERVICES FOR STUDENTS

Premium accredited



Jointly creating a European University



Bibliothek <i>Library</i>	3
Career Center	4
Distinguished Guest Lecture Series	5
International Relations	6
IT-Services	7
Language Center	8
Start-ups & Entrepreneurship	9
Stipendien & Auszeichnungen <i>Scholarships & Awards</i>	10
Student Life	11
Student Support	13



Bibliothek | Library

Mit unseren Bibliotheksservices begleiten und unterstützen wir unsere Studierenden während ihres Studiums, indem wir ausgewählte Literatur jederzeit vor Ort und online zur Verfügung stellen und individuell zu Recherche und wissenschaftlichem Arbeiten beraten. Unsere langjährige Kooperation mit der Universitäts- und Landesbibliothek Tirol (ULB) ermöglicht darüber hinaus umfassenden Zugang zur universitären Bibliotheksinfrastruktur.

- Bibliotheken & Studierzonen
- Bücher & Zeitschriften (Print & Online)
- Wissenschaftliche Datenbanken
- Schulungen zu Literaturrecherche & wissenschaftlichem Arbeiten

Our MCI library services accompany and support our students during their studies by providing selected literature on site and online as well as individual counseling on research and academic work. In addition, our long-standing cooperation with the University and State Library of Tyrol (ULB) enables extensive access to its facilities and materials.

- *Libraries & study areas*
- *Books & journals (print & online)*
- *Scientific databases*
- *Training on literature research & scientific writing*

CONTACT

Susanne Kirchmair
+43 512 2070-1122
library@mci.edu



www.mci4me.at/library



Career Center

Unser MCI Career Center agiert als dynamische Drehscheibe zwischen Hochschule und Arbeitsmarkt und ist für Studierende die zentrale Anlaufstelle in allen Fragen zum Thema Berufseinstieg und Karriereplanung. Neben vielfältigen Informationen, Veranstaltungen und Seminaren haben Studierende die Möglichkeit, durch gezielte Karriere-Workshops und Coachings ihre Beschäftigungsfähigkeit nachhaltig zu stärken.

- Seminare & Workshops
- Praktikums- & Jobbörse
- Career Coaching
- Digital Badges
- Unternehmenskontakte



www.mci4me.at/badges

Our MCI Career Center is a dynamic hub between academia and business. It is the place to go if students have questions regarding the job market and career planning. In addition to a wide range of information, events and seminars, students have the opportunity to strengthen their employability through targeted career workshops and coaching sessions.

- Seminars & workshops
- Internship & job portal
- Career coaching
- Digital Badges
- Business network



CONTACT

Brigitte Huter
+43 512 2070-1910
career@mci.edu



www.mci4me.at/career



Distinguished Guest Lectures

Die hochkarätige akademische Vortragsreihe mit internationalen Spitzenpersönlichkeiten aus Wirtschaft, Wissenschaft, Politik und Gesellschaft vermittelt neue Impulse und unterstützt freundschaftlich Wissens- und Erfahrungsaustausch. In regelmäßigen Abständen werden die Gastvorträge vom Alumniclub MCI Alumni & Friends organisiert und finden während des Semesters on campus und online statt. Mit der Teilnahme an Distinguished Guest Lectures als Bestandteil einer außercurricularen Lehrveranstaltung können Studierende unter gewissen Voraussetzungen sogar Zusatzzertifikate erhalten.

- Distinguished Guest Lectures on campus / online
- Netzwerk
- Serviceplattform
- Zusatzzertifikat

Distinguished guest lectures with high-ranked personalities from all over the world provide fresh input and support the friendly exchange of knowledge and experience. These events are organized by MCI Alumni & Friends and regularly take place during the semester on campus as well as online. Students can acquire additional certificates by attending distinguished guest lectures, as they form part of certain extracurricular courses.

- *Distinguished Guest Lectures on campus / online*
- *Network*
- *Service platform*
- *Additional certificate*

CONTACT

Bettina Stichauner
+43 512 2070-1710
alumni@mci.edu



www.mci.edu/alumni





International Relations

Mit unserem attraktiven Netzwerk von über 300 renommierten Partneruniversitäten auf der ganzen Welt und als Teil der europäischen Universität Ulysseus erhalten unsere Studierenden vielfältige Möglichkeiten, Internationalität unmittelbar zu erfahren und zu erleben.

- Auslandssemester
- Kurzprogramme im Ausland
- Studieren in einem internationalem Umfeld
- Doppeldiplomprogramme
- Stipendien für Auslandsstudium und Auslandspraktika
- Internationale Vortragende
- Buddy-Programm
- Ulysseus Mobilitätsprogramm

Thanks to our attractive network of more than 300 renowned partner universities around the world and our participation in the European university UlysEUs, our students get the opportunity to experience and embrace internationality firsthand.

- Study abroad semester
- Short programs abroad
- Studying in an international setting
- Double degree programs
- Scholarships for studies abroad and internships
- International guest lecturers
- Ulysseus mobility program



CONTACT

Susanne Lichtmanegger
+43 512 2070-1600
international@mci.edu



www.mci4me.at/international



IT-Services

Moderne IT-Services sowie Infrastruktur an allen MCI Standorten mit EDV-Räumen, frei zugänglichen PC-Arbeitsstationen und flächendeckender Verfügbarkeit von WLAN ermöglichen ein optimales Lern- & Arbeitsumfeld.

- High Speed WLAN eduroam™
- myMCI App zur Studienorganisation
- MCI-Serviceportal www.mci4me.at
- eLearning Plattform Sakai®
- u:book Shop für günstige Hard- & Software

Modern IT services and infrastructure with computer rooms, freely accessible PCs and campus-wide Wi-Fi provide an excellent study and work environment at all MCI locations.

- High Speed Wi-Fi eduroam™
- myMCI app for study organization
- MCI-Service portal www.mci4me.at
- eLearning platform Sakai®
- u:book shop for affordable hardware & software

CONTACT

Peter J. Mirski
+43 512 2070-1400
helpdesk@mci.edu



www.mci4me.at/it-services



Language Center

Studierende können aus einem studiengangsübergreifenden Fremdsprachenangebot (Chinesisch, Deutsch, Englisch, Französisch, Italienisch, u.a.) wählen. Zusätzliche Sprachkompetenzen stärken die internationale Ausrichtung, interkulturelle Skills und Arbeitsmarktchancen unserer Studierenden.

- Unterschiedliche Niveaus in Kleingruppen
- Erfahrene Trainer/innen
- Abschluss mit Zertifikat
- Ergänzende Workshops
- Maßgeschneiderte Sprachkurse für Gruppen
- Termine: Dienstag bzw. Mittwoch 18:00 – 20:15 Uhr

Students can choose from a range of foreign languages (Chinese, German, English, French, Italian, etc.). Additional language competencies strengthen our students' international orientation and intercultural skills and further improve their chances on the job market.

- *Different language levels in small groups*
- *Experienced teaching staff*
- *Certificate on completion*
- *Additional workshops*
- *Tailor-made language trainings for groups*
- *Schedule: Tuesday or Wednesday, 6:00 pm - 8:15 pm*



CONTACT

Brigitte Huter
+43 512 2070-1910
language@mci.edu



www.mci4me.at/languages



Start-ups & Entrepreneurship

Als Unternehmerische Hochschule® legen wir großen Wert auf die Förderung von Entrepreneurship-Aktivitäten und Unternehmensgründungen (Start-ups) unserer Mitarbeiter/innen, Studierenden, Alumni, Stakeholder und Partnerorganisationen.

- Bewusstseinschärfung
- Businessplan-Wettbewerbe
- Praxisorientierte Beratung & Begleitung
- Hilfestellung bei Finanzierung
- Gründersprechstunden
- Knowhow- & Patentberatung
- Schulungen & Weiterbildungen
- Zugang zu Entrepreneurship Hubs und Netzwerken
- Forschungsaktivitäten & -projekte

As Entrepreneurial School® we place great emphasis on supporting entrepreneurship activities and start-ups among our employees, students, alumni, stakeholders and partner organizations.

- Awareness building
- Business plan competitions
- Practice-oriented advice and guidance
- Assistance with financing
- Start-up, Scale-up & IPR Counselling
- Training & education
- Access to entrepreneurship hubs and networks
- Research activities & projects

CONTACT

Benjamin Suitner

+43 512 2070-1826

entrepreneurship@mci.edu

www.mci.edu/entrepreneurship





Stipendien & Auszeichnungen Scholarships & Awards

Zusätzlich zum MCI Förderangebot gibt es eine Vielzahl von Behörden, Organisationen und Unternehmen, die Studierende finanziell unterstützen. Außerdem werden laufend attraktive Preise und Auszeichnungen für wissenschaftliche Arbeiten, Businesspläne und innovative Projekte ausgeschrieben.

- Stipendien für Studium & Auslandsaufenthalte
- Fördermöglichkeiten für Weiterbildung
- Ausschreibungen von wissenschaftlichen Preisen
- Förderdatenbanken

In addition to the MCI, many authorities, organizations and companies provide financial support to students. Moreover, attractive prizes and awards for scientific papers, business plans and innovative projects are announced regularly.

- Scholarships for degree courses & studies abroad
- Financial support for further education
- Announcement of scientific prizes
- Student funding databases



CONTACT

Janine Prokesch
+43 512 2070-1921
scholarships@mci.edu



www.mci4me.at/scholarships



Student Life

Mit einer einzigartigen alpin-urbanen Mischung ist die Universitätsstadt Innsbruck der ideale Ort für Studierende. Innsbruck bietet zu jeder Jahreszeit Freizeitvergnügen und Kulturhighlights. Nahegelegene Studierendenheime und der gemeinsame Campus mit der Universität ermöglichen eine direkte Vernetzung und unzählige neue Kontakte.

- Unterkunft & Wohnen
- Sport & Freizeit
 - MCI-Footballteam, SWARCO RAIDERS Tirol
 - Kursangebot des Universitäts-Sportinstitut Innsbruck (USI)
 - MCI Fußballteam
 - Eventkalender & Newsfeed

The alpine-urban university town of Innsbruck is the perfect location for students. It offers recreational and cultural highlights all year long. Close student accommodation and a shared campus with the University of Innsbruck make MCI an excellent spot for new connections.

- Accommodation
- Sports & Leisure
 - MCI-Footballteam, SWARCO RAIDERS Tirol
 - Courses at the University of Innsbruck Sports Institute (USI)
 - MCI Soccer team
 - Event calendar & Newsfeed

CONTACT

Janine Prokesch
+43 512 2070-1921
student-life@mci.edu



www.mci4me.at/studentlife



Marketplace



Student Life

Auf dem Study & Fun Marketplace finden MCI Studierende spezielle Angebote und Aktionen, sowie hilfreiche Services von Unternehmen und unseren Partnern.

On the Study & Fun Marketplace, MCI students will find special offers and promotions as well as useful services from companies and partners of the MCI.



www.mci4me.at/marketplace



Student Support

Das Wohlergehen unserer Studierenden ist uns ein großes Anliegen. Darum helfen wir gerne bei allen organisatorischen Belangen rund ums Studium und unterstützen individuell zu den Themenbereichen Lernen & Selbstmanagement, sowie Wissenschaftliches Lesen & Schreiben.

- Akademische Kompetenzen
 - Seminare & Workshops
 - Individuelle Beratung
- Gesundheit
 - Mental Health
 - Versicherungen
 - Wichtige Institutionen & Ämter

We care deeply about our students' well-being. Therefore, we are happy to help with any organizational matters and provide individual support regarding studies & self-management as well as academic reading & writing.

- Academic Skills
 - Seminars & workshops
 - Study & writing techniques
- Health & Well-being
 - Mental Health
 - Insurance
 - Important Facilities



CONTACT

Janine Prokesch

+43 512 2070-1921

student-services@mci.edu

www.mci4me.at/studentsupport

CHECK YOUR INBOX!

Der MCI-Newsletter informiert monatlich über Veranstaltungen, Workshops, Aktionen und vieles mehr.

The MCI newsletter monthly informs about events, workshops, special offers and much more.

www.mci4me.at/newsletter



öh mci

SERVICES



BEIHILFEN & FÖRDERTÖPFE
SUBSIDIES & FUNDS



PLAGIATSCHECK
PLAGIARISM CHECK



RECHTSBERATUNG
LEGAL COUNCELLING



SPORTLICHE AKTIVITÄTEN
SPORTING ACTIVITIES



PROJEKTUNTERSTÜTZUNG
PROJECT FUNDING



KULTUR- & EVENTANGEBOTE
CULTURE & EVENTS



GERÄTE ZUM AUSLEIHEN
EQUIPMENT FOR LENDING



ARBEITSRAUM
WORKROOM



MCI | THE ENTREPRENEURIAL SCHOOL®

Universitaetsstrasse 15, A-6020 Innsbruck

+43 512 2070-0, office@mci.edu, www.mci.edu

CONNECT WITH MCI

